

### Board of Directors Decisions

Al Maha Ceramics Board of Directors decided the following during the meeting held on Sunday, February 25<sup>th</sup> 2024.

1. Adopted the Audited Financials for the year 2023 subject to the approval of AGM.
2. The Board has proposed cash dividend of 15 Baiza per share on the paid-up capital of the company for the year ended 31 December 2023.
3. Invite the Shareholders to attend the AGM (Annual General Meeting) to be held on Thursday, March 28<sup>th</sup> 2024.

For Al Maha Ceramics SAOG




### قرارات مجلس الإدارة

قرر مجلس إدارة شركة المها للمسيراميك ما يلي خلال الاجتماع الذي عقد يوم الأحد، 25 من شهر فبراير 2024 م .

- 1- اعتماد الحسابات المدققة لعام 2023 والتي تخضع لموافقة الجمعية العمومية .
- 2- إقترح مجلس الإدارة توزيع ارباح نقدية بنسبة 15 بيسة للسهم، وذلك لرأس المال المدفوع للشركة للسنة المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2023.
- 3- دعوة المساهمين لحضور إجتماع الجمعية العمومية (اجتماع الجمعية العامة السنوي)، والذي سيتم عقده يوم الخميس وذلك بتاريخ 28 من مارس 2024 م.